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OBČINA PREVALJE 
PREVALJE 
Občinski svet 
 
 
Številka: 032-0002/2010-19 
Datum: 13. decembra 2012 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  

 
 
 
16. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 13. decembra 2012, ob 
17.00 uri, v sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
18/06, 19/06-popr., 34/07, 15/10)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11) sklical župan dr. Matija 
Tasič. 
 
Predlagani  dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 

2. Potrditev dnevnega reda 16. redne seje. 

3.   Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje, 1. izredne seje in 9. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Prevalje. 

4. Predlog Odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 – obravnava v skladu  z 
2. odstavkom 89. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Prevalje. 

5.  
a) Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO KOMUNALNO PODJETJE 

LOG, d.o.o. – 2. obravnava 
b) Predlog Sklepa o ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje ustanoviteljskih 

pravic v javnem podjetju JAVNO KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. 
c) Predlog Družbene pogodbe o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO KOMUNALNO 

PODJETJE LOG, d.o.o. 
 

6. Predlog odloka o ustanovitvi in organizaciji organa skupne občinske uprave 
»Medobčinska uprava občin Mežiške doline« - hiter postopek. 

7. Predlog Sklepa o cenah storitev zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, 
obdelave komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelave. 

 

8.  
a) Predlog spremembe oblikovanja oddelkov v OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje od 

1.1.2013  dalje, 
b) Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, 

Enoti Vrtec Prevalje. 
 

9. Premoženjsko pravne zadeve: 
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a) Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks v Občini 
Prevalje za leto 2013 

b) Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča v Občini Prevalje 

c) Predlog spremembe Sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni stavbnega 
zemljišča v Občini Prevalje 

d) Predlog spremembe Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih pravic za potrebe 
izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge javne komunalne 
infrastrukture v Občini Prevalje 

e) Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun občinskega davka od premoženja 
f) Sprememba letnega načrta nabav stvarnega premoženja. 
 
10. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

11. Pobude in vprašanja. 

12. Razno. 
 
 

K tč. 1 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje so se udeležili župan dr. Matija TASIČ, Podžupanja Margareta JUKIČ ter  podžupan 
Zdravko FAJMUT.  
Seje so se udeležili naslednji člani občinskega sveta : 
1. Stašo LODRANT  
2. Marko KAVTIČNIK 
3. Hedvika GORENŠEK 
4. Bogdan PUPAVAC 
5. Metka NAVERŠNIK 
6. Bernard PAČNIK 
7. Maks PUČELJ 
8. Matej PEČNIK 
9. Marjan SONJAK 
10. Dušan GOLNAR 
11. Franc JURIČAN 
12. Ivan PUNGARTNIK  
13. Tanja KLEMENC SEKUTI 
14. Andrej STERMEC 
15. Jure PENEC 
 
 
Seje so se udeležili še :  
 
1. Vesna Kozlar, predstavnica družbe BAU-ING d.o.o., k dodatni tč. 9  
2. Tatjana Grahovac, Pomočnica ravnateljice Vrtca Prevalje, k tč. 14 
3. Štefan Šumah Direktor Javnega komunalnega podjetja LOG d.o.o., k tč. 16 
4. Marjan BERLOŽNIK, tajnik Občine Prevalje 
5. Veronika ŠART, občinska uprava 
6. Emilija IVANČIČ, občinska uprava 
7. Marija OREŠNIK, občinska uprava 
8. Žiga BERLOŽNIK, občinska uprava 
 
Novinarji :  
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1. TV Uršlja, snemalci 
 

 
SKLEP:  
16. redna seja Občinskega sveta Občine Prevalje je sklepčna. 
 

 
K tč. 2 

 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 16. REDNE SEJE 

 
Župan je predlagal dodatno točko dnevnega reda in sicer novo deveto točko z naslovom a) 
Predinvesticijska zasnova projekta »Zagotovitve prostorov za potrebe vrtca« in b) 
Novelacija investicijskega programa »Zagotovitve prostorov za potrebe vrtca«. Ostale 
točke predlaganega dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP  
Svet Občine Prevalje na svoji 16. redni seji, dne 13. decembra 2012, soglasno 
sprejel dnevni red 16. redne seje v naslednji obliki: 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 16. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje, 1. izredne seje in 9. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Prevalje.  
4. Predlog Odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 – obravnava v skladu  z 
2. odstavkom 89. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Prevalje. 
5. a) Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO KOMUNALNO 
PODJETJE LOG, d.o.o. – 2. obravnava 
b) Predlog Sklepa o ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje 
ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju JAVNO KOMUNALNO PODJETJE LOG, 
d.o.o. 
c) Predlog Družbene pogodbe o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO KOMUNALNO 
PODJETJE LOG, d.o.o. 
6. Predlog odloka o ustanovitvi in organizaciji organa skupne občinske uprave 
»Medobčinska uprava občin Mežiške doline« - hiter postopek. 
7. Predlog Sklepa o cenah storitev zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, 
obdelave komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelave. 
8. a) Predlog spremembe oblikovanja oddelkov v OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje 
od 1.1.2013  dalje, 
b) Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje, 
Enoti Vrtec Prevalje. 
9. a) Predinvesticijska zasnova projekta »Zagotovitve prostorov za potrebe vrtca«  
b) Novelacija investicijskega programa »Zagotovitve prostorov za potrebe vrtca« 
10. Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks v Občini 
Prevalje za leto 2013 
b) Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča v Občini Prevalje 
c) Predlog spremembe Sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni stavbnega 
zemljišča v Občini Prevalje 
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d) Predlog spremembe Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih pravic za potrebe 
izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge javne komunalne 
infrastrukture v Občini Prevalje 
e) Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun občinskega davka od premoženja 
f) Sprememba letnega načrta nabav stvarnega premoženja. 
11. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
12. Pobude in vprašanja. 
13. Razno. 
 

K tč. 3 
 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE, 1. IZREDNE SEJE TER 9. 
DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 
Župan razloži, da zoper zapisnika nismo prejeli nobene pripombe. 
 
Gospod Ivan Pungartnik opozori, da je na prejšnji seji postavil vprašanje glede popolnosti 
vloge za čistilno napravo ter da je sicer odgovor prejel na sami seji. Razložil je, da se iz 
podane obrazložitve ni dalo razbrati točnega odgovora ter da vloga še ni popolna. Opozori 
tudi, da za označbe za parkirne prostore za invalide še vedno ni bilo ustrezno poskrbljeno. 
Župan odgovori, da je zahtevo o ureditvi označb na parkirnih mestih za invalide že podal 
naprej.  

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi sklepe in zapisnike 15. redne seje, 1. izredne 
seje ter 9. dopisne seje občinskega sveta. 

 
 

K tč. 4 
 

PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE PREVALJE ZA LETO 2013 – 
OBRAVNAVA V SKLADU  Z 2. ODSTAVKOM 89. ČLENA POSLOVNIKA 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PREVALJE. 
 

Gospa Veronika Šart poda kratko obrazložitev. Občina je v mesecu septembru 2013 s 
strani Ministrstva za finance prejela izhodišča za pripravo predloga proračuna za leto 2013 
in 2013 in v mesecu oktobru 2013 še izračun primerne porabe občin, dohodnine in 
finančne izravnave za leto 2013 in 2014. Občina je pripravila in poslala navodila vsem 
neposrednim in posrednim proračunskim uporabnikom za pripravo finančnih planov za leto 
2013. Na osnovi prejetih finančnih planov smo pripravili gradivo, ki je bilo 3.12.2012 
posredovano vsem občinskim svetnikom.  
V splošnem delu je razdelitev narejena v tri stolpce in sicer: zaključni račun za leto 2011, 
ocenjena realizacija za leto 2012 in predlog proračuna za leto 2013.  
V predlogu proračuna za leto 2013 so predvideni prihodki v višini 10.305.000 €. Iz naslova 
dohodnine bomo prejeli prihodke v višini 3.600.000 EUR, kar je za približno 3 % manj kot 
za leto 2012. Ministrstvo je upoštevalo zmanjšanje nalog občin v letu 2013 iz naslova 
prenosa nalog na centre za socialno delo, znižanje stroškov občin zaradi uveljavitve 
zakona za uravnoteženje javnih financ in znižanje stroškov dela v celotnem javnem 
sektorju. Prihodki od premoženja so planirani v višini 501.000 EUR, največ iz naslova 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča od fizičnih in pravnih oseb. Domači davki na 
blago in storitve so planirani v višini 1.029.000 EUR.  
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Največji delež predstavljajo prihodki iz premoženja iz naslova najemnin in sicer: 
- najemnine za stanovanja v višini 116.000 EUR; 
- najemnine za infrastrukturo, dano v najem komunalnemu podjetju v višini 164.000 EUR; 
- najemnine za infrastrukturo, dano v najem podjetju KOCEROD v višini 58.000 EUR; 
- najemnine za infrastrukturo, dano v najem za odvajanje in čiščenje odpadne vode v 
porečju Meže v višini 390.000 EUR. 
 
Drugi nedavčni prihodki so planirani v višini 169.000 EUR, največji delež predstavljajo 
prihodki iz naslova dolgoročnih naložb JKP LPG v višini 101.000 EUR in komunalni 
prispevek v višini 66.000 EUR. Prihodki od prodaje stavbnih zemljišč so planirani v višini 
130.000 EUR in so podrobneje razčlenjeni v prilogi »Načrt razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem«. Transferni prihodki so planirani v višini 4.802.000 EUR in so podrobneje 
prikazani v prilogi »projekti«. Največji delež sofinanciranja pričakujemo iz naslova prejetih 
sredstev iz proračuna Evropske unije iz kohezijskih sredstev za projekt Čistilna naprava in 
projekt Energetska sanacija šolskih objektov.  
 
Odhodki so predvideni v višini 11.138.000 EUR. Največji delež predstavljajo investicijski 
odhodki in transferji v višini 7.424.000 EUR, največji projekti so Projekt energetske 
sanacije objektov osnovne šole, izgradnja čistilne naprave ter dokončanje vrtca. 
 
Razlika med prihodki in odhodki je negativna v višini 832.000 EUR in se še poveča za 
odplačila kreditov v bilanci C, tako da je primanjkljaj v višini 1.100.000 EUR; v enaki višini 
so predvidena prenesena sredstva iz leta 2012, tako da je proračun uravnovešen.  
 
Župan razloži, da bo Predlog odloka o proračunu občine Prevalje za leto 2013 dan v javno 
razpravo.  
 
Gospod Dušan Golnar poda dvom o pridobitvi vseh potrebnih sredstev za ustanovitev 
novega podjetja, ter opozori, da v predlogu proračuna ni zavedenega osnovnega kapitala.  
 
Župan odgovori, da način financiranja čistilne naprave še ni čisto jasen, zato le ta še ni 
zajet v tem predlogu, bo pa upoštevan v rebalansu. Občina bo ustanovila svoje podjetje 
preko katerega bo peljala javno zasebno partnerstvo, preko katerega bo lahko pridobivala 
finančne vire, ki jih proračun nima. Občina pa mora postopek pri tem peljati preko svojega 
podjetja, saj tako tovrstna zadolžitev ne pomeni zadolžitev občine.  
 
Gospod Dušan Golnar pove, da upa, da Občina Prevalje prejeli predvideno vsoto, ki jo 
potrebujemo za predvidene projekte. Pozove, da naj se najemnine, za katere je 
predvideno, da jih bomo prejeli od novoustanovljenega podjetja, prav tako umaknejo iz 
predloga proračuna ter se dodajo pri rebalansu, ko bodo vprašanja glede novega podjetja 
že rešena. Povpraša tudi, kako daleč je projekt energetske sanacije ter ali je razpis že 
končan. Župan odgovori, da razpis še ni končan. Dušan Golnar povpraša še glede 
odgovora ministrstva za nakup opreme vrtca. Župan odgovori, da bo o tem več povedal pri 
točki dnevnega reda, ki je namenjena temu področju.  
 
Gospa Metka Naveršnik opozori, da v proračunu ni upoštevano predvideno znižanje plač 
za 10 do 15 %, kot je bilo navedeno v izhodiščih za proračun in se ji zdi, da je to skoraj 
nemogoče doseči ter da je mnenja, da je občinska uprava že tako ali tako »podhranjena«. 
Predlaga, da se tako visoki cilji ne zapisujejo v proračun, saj se bodo zaradi nemožnosti 
uresničitve kasneje brisali.  
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Podžupan Zdravko Fajmut pove, da moramo dati v plan vse prihodke, ki so predvideni za 
realizacijo projektov, na katere se želimo v tem letu prijaviti, saj je to pogoj za vstop v 
projekt. Enako velja za vse investicije, ki so vezane na nepovratna sredstva. Navkljub 
temu pa je potrebno ostati fleksibilen ter se prilagajati novim situacijam.  
 
Župan pove, da je do 4.1.2013 predvidena javna razprava o predlogu proračuna. Na 
pobudo Dušana Golnarja se javna razprava podaljša za teden dni.  
 
Župan obvesti, da trenutno podpisuje sklep o začasnem financiranju za prve tri mesece; to 
je do sprejetja proračuna. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep, da se o Predlogu proračuna Občine 
Prevalje za leto 2013 opravi javna razprava. 
 
 

K tč. 5 
 

a) PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA JAVNO 
KOMUNALNO PODJETJE LOG, D.O.O. – 2. OBRAVNAVA 

b) PREDLOG SKLEPA O USTANOVITVI SKUPNEGA ORGANA OBČIN ZA 
IZVRŠEVANJE USTANOVITELJSKIH PRAVIC V JAVNEM PODJETJU JAVNO 

KOMUNALNO PODJETJE LOG, D.O.O. 
c) PREDLOG DRUŽBENE POGODBE O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA 

JAVNO KOMUNALNO PODJETJE LOG, D.O.O. 
 

Podžupan Zdravko Fajmut poda kratko obrazložitev. Pove, da je javno komunalno podjetje 
soustanovljeno s strani več občin. Pomembno je, da bo javno podjetje delovalo z vsemi 
organi v razumevanju, da gre za vodenje, gospodarjenje in nadzor nad gospodarjenjem.  
 
Župan pove, da so bile dileme v svetu ustanoviteljev, na kakšen način svet ustanoviteljev 
odloča. Sprejeli so dogovor, ki je zajet odloku, da so glasovi enakovredni ter da se sklepi 
sprejemajo soglasno. Občina Ravne na Koroškem je predlagala, da se glasuje z večino, s 
čimer se občina Črna na Koroškem ni strinjala. Meni, da bi bilo potrebno glasovanje z 
večino, saj lahko s soglasnim odločanjem posamezne občine blokirajo projekte. 
 
Gospod Štefan Šumah je razložil, da je funkcija sveta ustanoviteljev le usmerjevalne 
narave in za skupščino njegovo mnenje ni zavezujoče.  
 
Gospod Zdravko Fajmut pove, da je potrebna tudi družbena pogodba, ki je priložena v 
gradivu. Na osnovi tega odloka se bo lahko izvedla nujno potrebna dokapitalizacija 
podjetja.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik je povedal, da je odbor obravnaval predlog odloka 
ter predlog sklepa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v komunalnem predlogu ter se z 
obema predlogoma strinja. Pove tudi, da se strinja z županom, da sprejemanje odločitev  
sveta ustanoviteljev zaradi možnosti blokiranja posameznih ustanoviteljev ne bi smelo biti 
soglasno. Odbor se je prav tako seznanil z družbeno pogodbo.  
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Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da je 
odbor obravnaval predlog odloka ter predlog sklepa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic 
v komunalnem predlogu ter se z obema predlogoma strinja. Odlok se objavi v Uradnem 
glasilu slovenskih občin po sprejetju na vseh štirih občinah ustanoviteljicah, veljati pa 
prične 15. dan po zadnji objavi v uradnem glasilu posamezne občine; enako velja za 
predlagani sklep. Odbor se je prav tako seznanil z besedilom družbene pogodbe.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da je 
komisija obravnavala predlagan odlok in sklep. Poda pa kritično mnenje, da se več kot v 
enem letu občine niso mogle zediniti o vsebini odloka.  
 
Gospod Štefan Šumah je ponovno povedal, da je skupščina vrhovni organ družbe in 
sprejema odločitve ne glede na mnenje sveta ustanoviteljev. Svet ustanoviteljev je organ, 
ki je sicer predpisan, naj pa ne bi imel možnosti odločanja in upravljanja, podaja lahko le 
smernice. Skupščina pa je organ odločanja ter sprejemanja odločitev.  
 
Gospod Dušan Golnar povpraša gospoda Štefana Šumaha, ali je v tem primeru 16. člen 
odloka, ki govori o predhodnem mnenju sveta ustanoviteljic, potem sploh potreben.  
 
Župan razloži, da je organ sveta ustanoviteljev zakonsko predpisan organ ter da je z 
odlokom potrebno opredeliti njegove naloge.  
 
Podžupan Zdravko Fajmut pove, da je predmetno vprašanje najlažje razložiti na primeru 
dokapitalizacije, kjer se župani na svetu ustanoviteljic dogovorijo glede višine 
dokapitalizacije, ki je odvisna od posameznih občin, skupščina pa nato na podlagi tega 
sprejeme ustrezne sklepe.  
 
Gospod Ivan Pungartnik izrazi zadovoljstvo, da se akti družbe končno usklajujejo z 
zakonodajo. Trenutna situacija je namreč znatno slabša od tega, kar se podaja s predlogi.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da gre pri svetu ustanoviteljev za nekakšno podvajanje. Meni, 
da župani pri odločanju velikokrat presežejo zakonska pooblastila. Navkljub temu pa ga 
zanima, kolikšni stroški so s tem povezani. 
 
 Gospod Štefan Šumah je znova razložil, da gre za organe, ki so zakonsko predpisani in 
jih družba mora imeti. Skupščina je, ne glede na svet ustanoviteljev, vrhovni organ družbe 
in odloča ne glede na mnenje sveta ustanoviteljev.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k a): 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega podjetja JAVNO 
KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o.  
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin po sprejetju na vseh štirih 
občinah ustanoviteljicah. Veljati začne petnajsti dan po zadnji objavi v uradnem 
glasilu posamezne občine. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 1 vzdržanih, je bil sprejet: 
SKLEP k b): 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o ustanovitvi skupnega organa občin 
za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju JAVNO KOMUNALNO 
PODJETJE LOG, d.o.o. 
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Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin po sprejetju na vseh štirih 
občinah ustanoviteljicah. Veljati začne petnajsti dan po zadnji objavi v uradnem 
glasilu posamezne občine. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k c): 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil z besedilom Družbene pogodbe o 
ustanovitvi javnega podjetja Javno komunalno podjetje LOG, d.o.o. 
 

 
K tč. 6 

 
PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI IN ORGANIZACIJI ORGANA SKUPNE 

OBČINSKE UPRAVE »MEDOBČINSKA UPRAVA OBČIN MEŽIŠKE DOLINE« - HITER 
POSTOPEK 

 
Župan uvodoma razloži, da je prišlo do določenih sprememb in sicer, da Občina Mežica in 
Občina Črna na Koroškem ne bosta sodelovali v začetni fazi, zato bosta v projekt vstopili 
le občini Prevalje in Ravne na Koroškem.  
 
Tajnik občine razloži, da moramo v skladu z zakonodajo uvesti določene službe, kot je tudi 
javno redarstvo. S tem odlokom skupaj z občino Ravne na Koroškem ustanavljamo 
skupno medobčinsko upravo. Spremenjen je le 18. člen odloka, saj je občina Mežica 
prejšnji dan odstopila od projekta. Dodane pa so tudi določbe, ki se nanašajo na 
obveznosti, ki jih morajo izpolniti občine, ki bi se k medobčinski upravi želele kasneje 
priključiti. Opozori, da je tovrstni organ z zakonom predviden in zato obvezen.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik je podal pozitivno mnenje na Odlok o ustanovitvi in 
organizaciji organa skupne občinske uprave »Medobčinska uprava občin Mežiške doline in 
ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po hitrem postopku ter opozori, da 
so v gradivu prejeli informacije, pri katerih je Občina Mežica še vključena.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je podala pozitivno 
mnenje na Odlok o ustanovitvi in organizaciji organa skupne občinske uprave 
»medobčinska uprava občin Mežiške doline in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo 
in sprejem po hitrem postopku. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in stopi 
v veljavo 15. dan po objavi.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, najprej opozori, da so 
prejeli gradivo pri katerem je vključena tudi občina, ki je dan pred sejo odstopila od 
projekta, ter da niso prejeli nobenega pisnega dokazila, o njenem dostopu. Opozori, da je 
od županov neresno, da tako nenadoma spreminjajo svoje odločitve. Župan odgovori, da 
na odločitve drugih občin žal ne moremo vplivati ter da iz naše strani niso prišle 
spremembe v zadnjem hipu. Gospod Dušan Golnar nato opozori, da je bil sprejet 
proračun, v katerem so k temu projektu predvidene tri pristopne občine. Tajnik občine 
razloži, da so te spremembe v proračunu že upoštevane. Župan razloži, da je bil projekt v 
zagonu že v preteklosti ter da je takrat Občina Ravne na Koroškem od projekta odstopila, 
ko je bilo že vse dogovorjeno, ter se lotila istega projekta z Občino Dravograd. Gospod 
Dušan Golnar opozori, da je za medobčinsko redarstvo predviden le en redar ter nekaj 
uradnikov, kar se mu zdi nepotrebno ter da se s predlaganim ne strinja. Tajnik opozori, da 
morajo zaposleni imeti ustrezno izobrazbo, saj gre pri redarjenju za upravni postopek.  
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Gospod Bogdan Pupavac opozori, da bi bilo potrebno občinske svetnike navkljub temu, da 
je občina Mežica podala izstopno izjavo le dan pred sejo občinskega sveta Občine 
Prevalje, obvestiti o spremembah vsaj po elektronski pošti.  
 
Gospod Ivan Pungartnik pove, da ima z medobčinskimi službami slabe izkušnje, saj so se 
velikokrat izkazale kot neaktivne.  
 
Gospod Bernard Pačnik pove, da je proti ustanovitvi tovrstnega organa, saj predstavlja 
strošek za občane. Glede na to, da na Prevaljah ni velike fluktuacije ljudi od drugod, bodo 
kazni plačevali predvsem domači občani. Nesprejemljivo se mu zdi tudi to, da bo na terenu 
en redar, v pisarnah pa trije zaposleni, saj v tem ne vidi funkcionalnosti.  
 
Gospod Franc Juričan razloži, da se mu zdi bistvena ideja v povezovanju ter da bosta 
občini Mežica in Črna na Koroškem tako ali tako kasneje morali pristopiti k temu projektu.  
 
Gospa Metka Naveršnik pove, da se s projektom strinja in da se ji zdi dober, ob enem pa 
postavi vprašanje, kakšen bo naziv tega uradnika, saj je na podlagi tega odvisen izračun 
plače. Tajnik ji odgovori, da bo naziv tega uradnika višji svetovalec II. Gospa Metka 
Naveršnik še opozori, da je potrebno s projektom pohiteti, saj za enkrat v polovični 
vrednosti posameznega zaposlenega sofinancira država. 
 
Gospod Marjan Sonjak opozori, kako bo en zaposlen kontroliral območje dveh občin, saj je 
potem izvajanje nadzora odvisno od tega, ali bo redar v službi ali ne. Tajnik opozori, da 
smo po zakonu to dolžni urediti in da se veliko pristojnosti iz policije prenaša na občinsko 
redarstvo ter da policija določenih zadev ne sme reševati, saj niso več v njeni pristojnosti. 
Župan še doda, da je osnovni namen te službe ustvarjanje reda in ne pridobivanje 
finančnih sredstev. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 3 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme predlog Odloka o ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave »Medobčinska uprava občin Mežiške doline«. 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati 15 dan po 
objavi. 
 
 

K tč. 7 
 

PREDLOG SKLEPA O CENAH STORITEV ZBIRANJA IN PREVOZA KOMUNALNIH 
ODPADKOV, OBDELAVE KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJE OSTANKOV 

PREDELAVE. 
 

Podžupan Zdravko Fajmut pove, da je bilo na zadnji sejo občinskega sveta rečeno, da se 
županu ne podeli pooblastilo za določanje cen. Župan je imenoval tričlansko komisijo, ki je 
županu posredovala svoje mnenje. Župan je nato naše zaključke v zvezi s cenami 
KOCEROD-a predstavil ostalim županom. Župani so se odločili, da podajo pobudo na svet 
koroških občin za znižanje obstoječih cen za 10 %. Ugotovljeno je bilo, da precej izstopa 
strošek uprave, ki skupno znese čez 700.000 EUR. Predlaga, da občinski svet podeli 
pooblastilo županu, da na naslednji seji, ki bo v Mislinji, odloči o 10 % znižanju cen. 
Pričakuje tudi še večje znižanje cen. Predlaga, da se imenuje skupna komisija, ki bo 
uskladila cene skladno s kriteriji v vseh štirih komunalnih podjetjih.  
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Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik je podal pozitivno mnenje na Predlog sklepa o 
cenah storitev zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, obdelave komunalnih odpadkov 
in odlaganje ostankov predelave in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je podala pozitivno 
mnenje na Predlog sklepa o cenah storitev zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, 
obdelave komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelave in ga predlaga 
občinskemu svetu v obravnavo in sprejem ter povedala, da predlagajo, da se nove cene 
oblikujejo do konca marca 2013.  
 
Župan opozori na napačno informacijo in sicer, da komisije ne sestavljata dva 
predstavnika vsake občine ampak dva predstavnika iz vsake doline.  
 
Gospod Bernard Pačnik opozori, da niso opredeljeni prihodki odprodaje surovin. Župan 
mu pojasni, da je predviden prihodek v višini 240.000 EUR.  
 
Gospod Marjan Sonjak pove, da Vlada Republike Slovenije še ni potrdila nobenega cenika 
ter da bodo zadevo dali v razpravo zaradi prevelikih razhajanj cen, saj so nekatere cene 
različne tudi do petkrat; same cene pa bodo začasno zamrznili. Župan odgovori, da že 20 
let čakamo na enotni model formuliranja cen, ki ga pa še vedno nimamo. Vlada je dala 
soglasje za cene predelave in odlaganja odpadkov, v naslednjem letu pa sledi 
usklajevanje tudi ostalih cen. 
 
Gospod Ivan Pungartnik pove, da pogreša primerjavo, da bi lahko cene primerjal s stroški 
povprečnega gospodinjstva. Kompostarna bi morala biti planirana izven teh predvidenih 
stroškov. Opozori tudi na lapsus, da je na Koroškem poseljenost 69,5 prebivalca na 
kvadratni kilometer ter pozove, da se napaka odpravi.  
 
Gospod Dušan Golnar navede, da točna cena še vedno ni formulirana in da ne ve, koliko 
predstavlja prej omenjenih 10 %. Glede ne znane številke pa bi lahko cene znižali vsaj za 
14 %. Župan pove, da je predvidena cena že formulirana ter da lahko govorimo le o ceni 
za zbiranje in prevoz ter obdelavo mešanih odpadkov.  
 
Podžupan Zdravko Fajmut razloži, da je zadeva morda malo enostavno predstavljena. 
Skupno so bili vsi upravičeni stroški, ki jih je KOCEROD dokazoval, izračunani na podlagi 
celotne mase sredstev, ki bo potrebna za predelavo. KOCEROD je z 8 od 12 glasov cene 
sprejel. Primerljivost teh stroškov s stroški gospodinjstva je težko primerljiva na ravni 
celotne regije.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti in 1 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP:  
1. Občinski svet Občine Prevalje sprejme enotno ceno storitev zbiranja in prevoza 
komunalnih odpadkov, obdelave komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov 
predelave znižano za 10% glede na sklep Sveta Koroške regije št. 031-1/2006 z dne 
13.08.2012. 
Občinski svet Občine Prevalje daje pooblastilo županu za potrditev enotnih cen, 
sprejetih v skladu s tem sklepom. 
 
2. Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep, da se oblikuje strokovna skupina, ki 
jo sestavljajo po dva predstavnika občin za vsako komunalno podjetje ter direktor 
KOCERODA, g. Plevnik. Strokovna skupina do konca marca 2013 pripravi novi 
model za oblikovanje cen. 



 11 

 
3. Občinski svet Občine Prevalje predlaga, da se vzporedno vodijo aktivnosti za 
skupni KOCEROD (ustrezna pravna in ekonomska oblika). 
 

 
K tč. 8 

a) PREDLOG SPREMEMBE OBLIKOVANJA ODDELKOV V OŠ PREVALJE,  
ENOTI VRTEC PREVALJE OD 1.1.2013  DALJE, 

b) PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V OSNOVNI ŠOLI  
FRANJA GOLOBA PREVALJE, ENOTI VRTEC PREVALJE. 

 
 
Gospa Tatjana Grahovac poda kratko obrazložitev. Razloži, da je Vrtec Prevalje podal 
predloga, saj ne morejo zagotavljati konstantnega števila otrok v oddelkih. Na podlagi 
sprememb so predlagali delno fleksibilni normativ. Vsak otrok pa vpliva na ceno programa 
v posamezni starostni skupini.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da se je 
odbor seznanil s Predlogom spremembe oblikovanja oddelkov ter s Sklepom o določitvi 
cen programov in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Članica Odbora za družbene dejavnosti, Hedvika Gorenšek, je povedala, da se je odbor 
seznanil s Predlogom spre spremembe oblikovanja oddelkov ter s Sklepom o določitvi cen 
programov in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Gospod Franc Juričan vpraša gospo Grahovac, če so ti normativi z predvidenimi ukrepi 
vlade ter kakšno je stanje med vzgojiteljicam in kako starši sprejemajo te domnevne 
ukrepe, za katere meni, da jih tako ali tako ne bo.  
 
Gospa Grahovac razloži, da ti predlogi niso povezani s predvidenimi spremembami. Vsi 
ukrepi, ki jih je Vlada Republike Slovenije predlagala, so bili doslej umaknjeni. Stanje med 
delavci ni dobro, saj so jih vsi ti ukrepi, ki niso pripravljeni na podlagi konsenza, 
vznemirjajo. Na svetu staršev vrtca so pozvali, da podajo mnenje glede sprememb. Ti so 
ostro nasprotovali ukrepom in da podpirajo kakovost, ki se naj ohrani v vrtcih.  
 
Gospod Jure Penec je vprašal, kaj konkretno vpliva na nastale razlike. Zanima ga tudi, 
kako rešujejo težave v primeru, da so zaposleni na delovnem mestu vznemirjeni zaradi 
napovedanih sprememb. Gospa Grahovac razloži, da je cena odvisna od števila otrok v 
določeni starostni skupini. Glede razpoloženja zaposlenih pa pravi, da so zaposleni toliko 
kompetentni, da nastale spremembe na njihovo delo ne vplivajo in da opravljajo svoje delo 
na najvišji strokovni ravni.  
 
Gospod Andrej Stermec vpraša, kaj pomeni za vrtce, osebje in otroke preložitev končanja 
projekta vrtca. Gospa Grahovac razloži, da se zadeve vodijo v najboljši luči in da so 
strokovne delavke obveščene o teku projekta ter da verjame, da bo vrtec v naslednjem 
letu dograjen.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k a):  
V OŠ Franja Goloba Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje se s 01.01.2013 en oddelek prve 
starostne skupine in dva oddelka druge starostne skupine oblikujejo na podlagi 
delno fleksibilnih normativov. 
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Vsi ostali oddelki predšolske vzgoje v Enoti Vrtec Prevalje so oblikovani na podlagi 
fleksibilnih normativov. 

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k b):  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o določitvi cen  programov v OŠ 
Franja Goloba Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje.  
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 

K tč. 9 
 

A) PREDINVESTICIJSKA ZASNOVA PROJEKTA »ZAGOTOVITVE PROSTOROV  
ZA POTREBE VRTCA« 

B) NOVELACIJA INVESTICIJSKEGA PROGRAMA »ZAGOTOVITVE PROSTOROV  
ZA POTREBE VRTCA« 

 
Župan pove, da bi lahko bila vloga, ki smo jo podali, zavrnjena, zato smo jo umaknili, saj 
ministrstvo še ni potrdilo sklepov, ki so bili sprejeti pred dvema mescema na svetu koroške 
regije. Vlogo smo podali ponovno, hkrati pa smo pripravili tudi predinvesticijsko zasnovo.  
 
Gospa Vesna Kozlar je podala kratek uvod. Regionalna razvojna agencija je predlagala, 
da se vloga umakne ter ponovno vloži. Opozori tudi na zakonodajna določila glede 
postopka prijave, kadar investicija presega 2,5 milijona EUR. Pripravili so argumentacijo, 
zakaj je predinvesticijska zasnova v tem primeru neprimerna. Ministrstvo za gospodarstvo 
je odgovorilo, da je za njih takšna argumentacija dovolj dobra ter da še čakajo odgovor 
Ministrstva za finance. Vendar, da ne bi zamudili roka za vložitev ponovne vloge, so za 
vsak slučaj pripravili tudi predinvesticijsko zasnovo.  
 
Župan opozori, da je pooblaščen za spreminjanje datumov pri predmetni zadevi.  
 
Gospod Dušan Golnar opozori, da koncesijska pogodba ni padla zaradi stečaja izvajalca, 
ampak zaradi nedokončanja del v roku in ker ni bila izstavljena bančna garancija.  
 
Župan poda kratek opis stanja glede dokončanja objekta vrtca. Opomni tudi, da Koroške 
gradnje niso poravnale vseh obveznosti do podizvajalcev, vendar, da je Občina Prevalje 
prevzela objekt po načelu videno - kupljeno in s tem ni prevzela nikakršnih drugih 
obveznosti. Vselitev je predvidena do konca junija, vendar je še vedno veliko reči nejasnih, 
zato je o točnem datumu težko govoriti.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k A): 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme predinvesticijsko zasnovo projekta 
»Zagotovitev prostorov za potrebe vrtca«. Projekt se uvrsti v Načrt razvojnih 
programov občine. 
Svet Občine Prevalje pooblasti župana občine za morebitne kasnejše popravke in 
dopolnitve dokumenta, ki bi jih narekovale zahteve prijave na javni poziv. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k B):  
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Občinski svet Občine Prevalje sprejme novelacijo Investicijskega programa 
»Zagotovitev prostorov za potrebe vrtca«. Projekt se uvrsti v Načrt razvojnih 
programov občine.  
Svet Občine Prevalje pooblasti župana občine za morebitne kasnejše popravke in 
dopolnitve dokumenta, ki bi jih narekovale zahteve prijave na javni poziv. 
 
 

K tč. 10 
 

A) PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 
OBČINSKIH TAKS V OBČINI PREVALJE ZA LETO 2013 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Občinska uprava predlaga vrednost točke za 
izračun občinskih taks v letu 2013 v višini 0,072 EUR, ki se usklajuje z indeksom rasti cen 
življenjskih potrebščin. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da se je 
odbor seznanil s Predlogom sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks v 
občini Prevalje za leto 2013 in ga daje Občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo in 
sprejem.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da se je odbor seznanil s Predlogom 
sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks v občini Prevalje za leto 2013 
in ga daje Občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo in sprejem. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 13 glasovi za, 2 proti in 1 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun 
občinskih taks v Občini Prevalje za leto 2013 v višini 0,072 EUR. 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po 
objavi, uporabljati pa se začne od 01.01.2013 dalje. 

 
 

B) PREDLOG SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA 
UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI PREVALJE 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Občinska uprava predlaga višino vrednosti točke 
za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2013, ki znaša 0,000398 
EUR mesečno in se usklajuje z indeksom rasti življenjskih potrebščin. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da se je 
odbor seznanil s Predlogom sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča v Občini Prevalje in ga daje Občinskemu svetu Občine Prevalje v 
obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da se je odbor seznanil s Predlogom 
sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini 
Prevalje in ga daje Občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo in sprejem. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 10 glasovi za, 5 proti in 1 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Prevalje. 
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Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

C) PREDLOG SPREMEMBE SKLEPA O POVPREČNI GRADBENI CENI IN 
OSNOVNI CENI STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI PREVALJE 

D) PREDLOG SPREMEMBE SKLEPA O NAČINU PRIDOBIVANJA STVARNIH 
PRAVIC ZA POTREBE IZGRADNJE OZ. REKONSTRUKCIJE JAVNIH CEST, JAVNIH 

POTI IN DRUGE JAVNE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE V OBČINI PREVALJE 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Občinska uprava predlaga, da znaša povprečna 
cena stanovanjske površine, s III. kategorijo opremljenosti za m2 koristne površine 927,37 
EUR, kar se usklajuje z indeksom cen za stanovanjsko gradnjo za leto 2012. 

 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da se je 
odbor seznanil s Predlogom spremembe sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni 
stavbnega zemljišča v Občini Prevalje in s Predlogom spremembe sklepa o načinu 
pridobivanja stvarnih pravic za potrebe izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti 
in druge javne komunalne infrastrukture v Občini Prevalje in ju daje Občinskemu svetu 
Občine Prevalje v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da se je odbor seznanil s Predlogom 
spremembe sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni stavbnega zemljišča v 
Občini Prevalje in s Predlogom spremembe sklepa o načinu pridobivanja stvarnih pravic 
za potrebe izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge javne komunalne 
infrastrukture v Občini Prevalje in ju daje Občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo 
in sprejem. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 12 glasovi za, 4 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k točki C): 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o spremembi Sklepa o povprečni 
gradbeni ceni in osnovni ceni stavbnega zemljišča v Občini Prevalje. 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 2 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k točki D): 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o spremembi Sklepa o načinu 
pridobivanja stvarnih pravic za potrebe izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, 
javnih poti in druge javne komunalne infrastrukture v Občini Prevalje. 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

 
E) PREDLOG SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN  

OBČINSKEGA DAVKA OD PREMOŽENJA 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Občinska uprava predlaga, da ostane vrednost 
točke za izračun občinskega davka od premoženja 1,70 EUR, kakor je bila v letu 2012. 

 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da se je 
odbor seznanil s Predlogom sklepa o vrednosti točke za izračun občinskega davka od 
premoženja in ga daje Občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da se je odbor seznanil s Predlogom 
sklepa o vrednosti točke za izračun občinskega davka od premoženja in ga daje 
Občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo in sprejem. 
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Gospod Jure Penec pove, da nasprotuje vsakršnim podražitvam, saj se plače in pokojnine 
ne zvišujejo, veliko občanov težko poravnava tekoče stroške, zato te podražitve ne 
podpira.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da se vsi predlogi ne morejo sprejeti v paketu, saj se ne 
strinja z vsemi predlogi. Gospod Dušan Golnar se predlogu pridruži. 
 
Gospa Veronika Šart pove, da so predvideni prihodki, izračunani na podlagi predlaganih 
podražitev pri komunalnih taksah povečali za 156 EUR, pri indeksu 2,3, pri prihodkih od 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča pa bi bili v skupni vsoti večji za 9.300 EUR.  
 
Gospod Bogdan Pupavac opozori, da nobena podražitev ni dobrodošla, vendar pravi, da 
na rast življenjskih stroškov ne moremo vplivati, zato je bolje, da se podražitve izvedejo 
postopoma in ne drastično naenkrat.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 1 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun 
občinskega davka od premoženja v Občini Prevalje. 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
 

F) SPREMEMBA LETNEGA NAČRTA NABAV STVARNEGA PREMOŽENJA. 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Občinska uprava predlaga spremembo načrta 
pridobivanja nepremičnega premoženja z zamenjavo dveh parcel, saj parcelacija prve 
parcele še ni pravnomočno zaključena in prenos nepremičnine ni mogoč. 
 
Občinska uprava hkrati predlaga tudi spremembo načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem zaradi obveznosti prenosa zemljišč, na katerih stoji odlagališče nenevarnih 
odpadkov Zmes na druge občine, ki sodelujejo na skupnem projektu KOCEROD. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da se je 
odbor seznanil s Spremembo letnega načrta nabav stvarnega premoženja in ga daje 
Občinskemu svetu Občine Prevalje v obravnavo.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik je podal pozitivno mnenje Spremembo letnega 
načrta nabav stvarnega premoženja in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo.  
 
Gospod Franc Juričan opomni, da so včasih imeli predstavitvene zemljevide, iz katerih je 
razvidno, kaj predstavljajo te nepremičnine v naravi. Emilija Ivančič pojasni, kaj 
predstavljajo ta zemljišča v naravi ter opiše njihovo lego.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Prevalje sprejme spremembo Načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja v Občini Prevalje za leto 2012 tako, da se pod zaporedno 
številko 1. pri k.o. Farna vas za parc. 174/17 k.o. Farna vas zamenja opis načrta, pod 
zaporedno številko 41 pa se zamenjajo nepremičnine, namesto parc. št. 458/21 k.o. 
Farna vas se določi parc. št. 572/0 k.o. Farna vas. 
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    2. Občinski svet Občine Prevalje sprejme spremembo Načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem v Občini Prevalje za leto 2012 tako, da se dodajo pri k.o. 
Dolga Brda parc. št. 352/2, 371/3, 371/4, 372/2, 374/2, 348/1, 348/2 k.o. Dolga Brda 
pod zaporedno št. 8. 
 

K tč. 11 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gospod Maks Pučelj poda kratek uvod.  
 
Razprave ni bilo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje potrjuje skupno listo kandidatov za člane sveta 
zavoda Koroško višje in visokošolsko središče za mandatno dobo štirih let, in sicer: 
Občina Prevalje – Jure Penec, Spodnji Kraj 1, 2391 Prevalje, 
Občina Radlje ob Dravi – Alenka Helbl, Dobrava 1, 2360 Radlje ob Dravi, 
Občina Ribnica na Pohorju – Ana Hudevernik, Zg. Orlica 25, Ribnica na Pohorju. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje potrjuje skupno listo kandidatov za člane sveta 
zavoda Koroško višje in visokošolsko središče za mandatno dobo štirih let, in sicer: 
Občina Prevalje – Jure Penec, Spodnji Kraj 1, 2391 Prevalje, 
Občina Radlje ob Dravi – Alenka Helbl, Dobrava 1, 2360 Radlje ob Dravi, 
Občina Ribnica na Pohorju – Ana Hudevernik, Zg. Orlica 25, Ribnica na Pohorju. 
 
 

K tč. 12 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

Občinski svetnik Maks Pučelj je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
1. Krajan bi rad gradil na Malineku in ga zanima glede zazidave stanovanjske hiše ter 
koliko časa bo še potrebno čakati na OPN in ali je mogoče, da občina to sama uredi? 
2. Cesta »Spuk« še vedno ni realizirana. Odprti sta tudi dve gradbišči na odseku Pik 
ter postajališče »pri Kompasu«. 
 
 
Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
3. Zanima ga, ali bo Papir servis d.o.o., Ljubljana potreboval soglasje občinskega 
sveta za nov način obratovanja.  
4. Na podlagi govoric med občani sprašuje glede poslovanja Doma starejših občanov 
Na fari z zasebno koroško lekarno. Odgovor želi v pisni obliki. Zanima ga tudi poslovanje 
Doma starejših občanov z javnim zavodom Koroška lekarna.  
 
 
Občinski svetnik Franc Juričan je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
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5. Opozarja na nadstrešek pri zdravstvenem domu. Izraža nestrinjanje, saj se izvedba 
prenaša v leto 2015. Meni, da bi morala biti občinska uprava toliko fleksibilna ter najti 
ustrezno rešitev.  
6. Želi pisni odgovor, kdaj ter kdo je na zadnje meril stopnjo onesnaženosti na 
Prevaljah.  
7. Zanima ga tudi, kako se odvijajo zadeve za območje bivše Palome. 
8. Na fari bi naj še vedno kurili na bivši žagi. Ali to drži? 
9. Pot iz Fare proti krožišču je po trenutni rešitvi neugodna. - Župan takoj odgovori, da 
so pripravljene spremembe, saj so že sami ugotovili, da trenutna rešitev ni ustrezna. 
 
 
Občinski svetnik Jure Penec je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
10. Kdaj lahko krajani Breznice in Suhega vrha pričakujejo nadaljnje aktivnosti na 
odseku ceste Prevalje - Godčeva ravna. Leta 2006 se je zaključila faza do odcepa za 
Brinjevo goro. Pogodba, s katero se je ta cesta gradila, daje tudi pričakovanja po 
nadaljevanju. 
 
 
Občinski svetnik Marjan Sonjak je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
11. Zanima ga, zakaj se pristojne službe, ko so potrebne, ne oglašajo - npr. v primeru 
poledice.  
 
 
Občinska svetnica Hedvika Gorenšek je podala naslednja vprašanja oziroma pobude: 
12. Krajani Leš že dlje časa opažajo, da je voda na Lešah precej klorirana, kar se 
močno pozna na okusu in vonju. 
13. Zanima jo glede svetlobnega parka, v kakšni fazi realizacije so zadeve? 
Podžupanja Margareta Jukič razloži, da bo montiran konec decembra.  
14. Opozori na problem ozvočenja na prireditvah v veliki dvorni Družbenega doma, saj 
je pogosto neprimerno in vsebina tako ne pride do izraza. 
15. Glede vzdrževanja cest v zimskem času opozori, da je po cestah posipanega 
ogromno peska, ki kasneje zamaši odtočne kanale in jaške. Poziva, da se situacija reši s 
kakšnim drugim pristopom, kot nam je npr. znan iz Avstrije.  
16. Ponovno opozori na nadstrešek v zdravstvenem domu. 
17. Kdaj je predvideno dokončanje krožišča pri SPAR-u. - Župan takoj odgovori, da so 
dela 10 dni v zamudi, ker so čakali na posebne cevi za plin, vzpostavljen je tudi dvosmerni 
promet.  
 
 
Občinski svetnik Ivan Pungartnik je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
18. Opozori, da je realizacija pobud zelo nizka, odgovori pa so pogosto privlečeni za 
lase. Pobude so resda vse zapisane, vendar gredo velikokrat v pozabo. Občane, ki se 
velikokrat obračajo nanj, poziva, da se v bodoče obračajo na tiste svetnike, ki imajo pri 
podajanju pobud več uspeha. Sam deloma pripisuje razlog neuspeha tudi temu, da se je 
sam oklical za konstruktivno opozicijo.  
 
 
Občinski svetnik Bogdan Pupavac je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
19. Stanovalci ob Meži so opozorili, da, ko se bo krožišče pri SPAR-u končalo, se 
sanira tudi cesta ob Meži, saj se je zaradi delne preusmeritve prometa že precej 
poškodovala.  
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Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednja vprašanja oziroma pobude: 
20. Opominja na vsebnost svinca v tleh na Prevaljah ter da se o tem daje premalo 
poudarka ter da bi bilo nujno opraviti ustrezne preiskave in meritve, saj nam za takšno 
stvar ne bi smelo biti vseeno. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.30 uri. 
 
 
 
       Zapisal                                                                                              Župan  
   Žiga BERLOŽNIK                                                                         dr. Matija TASIČ 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 - izvršen na seji 
 
Sklep št. 2 - izvršen na seji 
 
Sklep št. 3 - izvršen, zapisnika sta odložena v zbirko listin in posredovana v objavo na      
spletu. 
 
Sklep št. 4 - Potekala je javna razprava. Predlog Proračuna za leto 2013 je podan na 17. 
redno sejo 
 
Sklep št. 5  
a) Odlok se ni objavil v Uradnem glasilu slovenskih občin, ker ga nekatere druge občine 
ustanoviteljice niso potrdile.  
b) Sklep se ni objavil v Uradnem glasilu slovenskih občin, ker ga nekatere druge občine 
ustanoviteljice niso potrdile 
c) izvršen na seji 
 
Sklep št. 6 - Izvršen na seji, Odlok je bil objavljen v UGSO, št. 38/2012 
 
Sklep št. 7 
a) Izvršen na seji. 
b) Realizacija sklepa je še v teku. 
c) Realizacija sklepa je še v teku. 
 
Sklep št. 8 
a) Realiziran. 
b) Izvršen na seji. Sklep objavljen v UGSO, št. 38/2012 
 
Sklep št. 9 
a) Realiziran 
b) Realiziran 
 
Sklep št. 10 
a-e) Izvršeni na seji. Sklep objavljen v UGSO, št. 38/2012 
f) Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 11 
Izvršena na seji. 
 
 
 


